
 PROTOKÓŁ  Nr 68.2017 
z posiedzenia Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony Środowiska  

z dnia 11 pa ździernika 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek                  -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Krupa                     -  Zastępca Przewodniczącego 
3. Bogdan Jusiński                   -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Malinowski     -  Członek Komisji 
5. Zbigniew Pożarko                -  Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Dorota Szymanik- przedstawicielka firmy „Psi Azyl” 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Omówienie spraw związanych z odławianiem zwierząt na terenie gminy; 
3. Zapoznanie z korespondencją;  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
5. Wyjazdowa część posiedzenia.  

 
Porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół Nr 67.2017 z 19 września 2017r. został przyjęty. 
 
Ad2. Pani Dorota Szymanik powiedziała, że od kilku lat ma podpisaną umowę z 
Gminą Tłuszcz na wyłapywanie i opiekę nad bezdomnymi zwierzętami- 
szczepienie, sterylizacja, czipowanie oraz przekazanie do nowego domu. Poza 
tym wykonują prace dodatkowe w ramach wolontariatu.  
Dodała, że na terenie gminy Tłuszcz przybywa szczeniąt, gdyż zostało cofnięte 
dofinansowanie na sterylizację. W ten sposób namnaża się bezdomność i jest 
ogromny przyrost zwierząt.  
Zaproponowała, aby dofinansować sterylizację i objąć nią również psy, które 
mają właścicieli.  
 
Radny Bogdan Jusiński poprosił o przygotowanie sprawozdania z działalności 
firmy „Psi Azyl” zawierające dane dotyczące odłowionych psów, zakresu 
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działań, kosztów wykonania czipowań, kastracji oraz sterylizacji z 
uwzględnieniem dofinansowań.   
 
Radna Grażyna Krupa zaproponowała, aby w Gminie Tłuszcz powstał program 
opieki nad zwierzętami wraz z wyliczeniami dotyczącymi kosztów, do którego 
ustosunkuje się Rada Miejska i zabezpieczy na ten cel środki w 
przyszłorocznym budżecie Gminy.  
 
Pani Dorota Szymanik powiedziała, że należałoby przeznaczyć środki 
finansowe pozwalające na sterylizację ok. 30 psów, przy czym koszt sterylizacji 
jednego wynosi ok. 250 zł.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski spytał, jak kwestię koniecznej sterylizacji 
zwierząt reguluje ustawa. 
Pani Dorota Szymanik powiedziała, że zazwyczaj udaje się porozumieć z 
właścicielami bezkonfliktowo, jednak można wystąpić również o nakaz.  
 
Radny Zbigniew Pożarko spytał jaki jest koszt czipowania. 
Pani Dorota Szymanik powiedziała, że dla osób prywatnych wynosi 50 zł, 
natomiast po uwzględnieniu rabatu jest to 35 zł.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski zaproponował, aby mieszkańcy wraz z Gminą 
partycypowali w kosztach czipowania zwierząt.   
 
Pani Dorota Szymanik powiedziała, że w przypadku znalezienia psa, którego 
znają zostaje on zaczipowany i oddany właścicielowi, który musi pokryć koszty.  
Zaproponowała, aby w przypadku znalezienia psa Urząd pokrywał koszty 
związane z jego sterylizacja, natomiast właściciel z własnych środków opłacał 
czipowanie. 
 
Komisja zwraca się z wnioskiem o przygotowanie dwóch wariantów programu 
sterylizacji, kastracji i czipowania zwierząt na terenie Gminy Tłuszcz.  
Wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem zwraca się z 
wnioskiem o współfinansowanie zakupu nowego sztandaru. 
Załącznik Nr 2. 
 
Komisja zapoznała się z wnioskiem, sprawa została załatwiona.  
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2. Instytut Pamięci Narodowej przesłał odpowiedź w sprawie upamiętnienia 
partyzantów, którzy zginęli 31 lipca 1944r. w Tłuszczu, a następnie 
zostali pochowani na miejscowym cmentarzu.  
Załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 

3. Mieszkańcy ul. Truskawkowej w Tłuszczu zwracają się z prośbą o 
zainstalowanie oświetlenia ulicznego na istniejących słupach 
energetycznych oraz dostawienie nowych.  
Załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. Radna Grażyna Krupa powiedziała, że w 
przypadku dostawienia nowych słupów musiałby zostać przygotowany 
projekt. Radny Tadeusz Groszek zaproponował, aby realizacja inwestycji 
odbywała się etapami.  
 

4. Mieszkańcy ul. Sulejowskiej w Chrzęsnem zwracają się z wnioskiem o 
budowę wodociągu. 
Załącznik Nr 5. 
 
Komisja zapoznała się.  
 

5. Ochotnicza Straż Pożarna w Jasienicy zwraca się z prośbą o 
zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na zakup brakującego 
sprzętu do ratownictwa technicznego. Koszt uzupełnienia takiego sprzętu 
wynosi ok. 15 tys. zł.    
Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. 
 

6. Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie przesyła Uchwałę, w której 
pozytywnie opiniuje informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Tłuszcz za pierwsze półrocze 2017 roku. 
Załącznik Nr 7. 
 
Komisja zapoznała się. 

 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 19 października 
2017r. godz. 15.00. 
Komisja zaprasza na posiedzenie Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Panią 
Jadwigę Gizińską, Głównego Specjalistę ds. Infrastruktury Drogowej Pana 
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Piotra Gołosia, Kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju Pana Marka 
Markowskiego oraz Pracownika Wydziału Urbanistyki.  
 
Ad5. Komisja udała się na teren gminy Tłuszcz w celu obejrzenia 
wykonywanych inwestycji oraz do Zespołu Szkół w Kozłach.  
 
 
Na tym protokół zakończono.                                                                                                                                        

Przewodniczący Komisji 
     

                                                                                     Tadeusz Groszek 
 
 
 
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 11 października 2017 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


